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§ 100 
Information och övriga frågor  
Förvaltningschef Olof Öhman informerade bl.a. om hur den gångna sommaren varit och kon-

staterade att den varit relativt lugn förutom den tragiska dödsolyckan på det nyöppnade strand-

badet i Tanto. Det har varit ett antal invigningar och evenemang, bl.a. invigningar av nya 

konstgräsplaner i Aspudden, Hässelby och Bromsten. Det har varit mycket ”prova på- 

aktiviteter”, bl.a. i Kungsträdgården. Det har uppstått förseningar med de nya 

förrådsbyggnaderna som ska uppföras på Zinkenstams IP. Kronobergsbadets renovering har 

blivit försenad och det verkar i nuläget dra ut under hela hösten. En kampanj kommer att dra 

igång för att öka intresset att röra på sig men även för våra bad och gymhallar. Han informerade 

också särskilt om den skrivelse från Stockholms Futsalföreningar som redan gått ut till 

föregående nämnd men nu ånyo gått ut till detta sammanträde. Där förs synpunkter fram på 

ärendet om nya fördelningsprinciper som idrottsnämnden fattade beslut om på föregående 

nämnd den 17 juni 2014. 

 
BESLUT 

Idrottsnämnden beslutar följande 
 

Idrottsnämnden tackade för informationen och ordföranden Regina Kevius avslutade 

mötet kl. 17.40. 
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